

## Referat fra bestyrelsesmøde i afdelingsbestyrelse afd. 45 Veilgårdsparken d. 17. marts 2022

### Dagsorden

1. Valg af ordstyrer og referent
2. Opfølgning fra sidste møde
3. Årshjulet - fastelavn, arbejdsdag
4. Evaluering af kaffemøde med afd. 47
5. Orientering om GF i grundejerforeningen
6. Indkomne forslag fra beboerne
7. Eventuelt
8. Næste møde

### Referat

1. Karina er dirigent, Gabriela referent
2. Vi mangler opfølgning på områdegennemgang fra DOMI. Grundet til manglerne reaktion viste sig at være en ny kontaktperson i DOMI - NP (Niels Peter). Karina har nu kontaktet NP og vi søger for at de aftalte ændringer bliver gennemført (som nævnt i referat fra d. 21. 1. 2022).  
Vi rykker DOMI på opsætning af el-bilsstander.  
Container til haveaffald kommer på **mandag d. 21. 3.** og bliver stående en uge.  
Efterfølgende hører vi gerne kommentarer (i postkassen) i forhold til tidsperiode osv., så vi kan justere til næste gang (container skal stilles til rådighed 4 gange om året- se referat fra sidste møde)  
**Containeren er KUN til haveaffald** (ingen madrester o.l.) Hvis ikke dette overholdes, bliver vi nødt til at aflyse aftalen.
3. Fastelavn - det var en hyggelig komsammen med kaffe, sodavand og fastelavnsboller. Vi var ca. 13 personer og fik hygget og snakket i solen.  
Arbejdsdag søndag d. 1. maj 2022 - vi har planlagt at fejre Arbejdernes internationale kampdag med oprydning i skuret ☺ (kom evt. gerne med forslag hvad det ellers skal ordnes på vores udearealer). Bestyrelse aftale med DOMI om at få ryddet op i cykelskuret. Bestyrelse vil rydde op i den aflåste skur og få styr på hvilke maskiner/redskaber vi har der og i hvilken stand de er. Det store telt, der ligger i skuret, ser ikke ud til at være i brugbar stand, da den ikke var brugt længe. Vi regner med at det blive smid ud.  
Er der nogen, der gerne vil bruge den, anbefaler vi at I tjekker den ud i god tid. Giv os venligst besked inden arbejdsdagen, hvis I vil brug teltet i sommer.  
Vi køber en god parasolfod og en stor parasol til vores "hyggehjørne" (ved siden af cykelskuret), som kan evt. også bruges ved sandkassen.  
Bestyrelse tager et forslag med til Afdelingsmødet til efterår om indkøb af mindre pavillon i stedet for det store telt.

4. Vi har haft et godt og konstruktivt møde med bestyrelse i afd. 47 (de grå huse). Vi har aftalt at vi planlægger nogle fælles arrangementer til sommer.  
Vi har diskuteret muligheder for at få en slags afdækket område på fællesareal, f.eks. et orangeri.  
Et af forslagene for fælles arrangement er at vi holde fælles loppemarked.
5. Generalforsamling i Grundejerforeningen foregik i en god tone, bestyrelsen fortsætter og som en af de første ting påtager sig opgaven at gennemgå og opdatere vedtægter.
6. Der er kommet et forslag: "Kan det laves P-pladser vinkelret på ved nr.46-56, det vil give 2 pladser mere. Det er det tit brug for."  
Et forslag af den art skal det stemmes om på et afdelingsmøde. Bestyrelse informerer den pågældende beboer og evt. hjælpe med at forberede forslaget til afdelingsmødet.
7. Møde med Anne fra DOMI om husorden på torsdag d. 24.3. kl 13.30
8. Næste møde d. 19. 5. 2022 kl.17